



Referat af menighedsrådsmøde i Vær-Nebel sogne, onsdag den 21. juni 2017 kl. 19.00.

Afbud: Keld Søllested, Ingelise Terp, Julius Møller

DAGSORDEN:

1. Godkendelse af dagsorden.

Dagsordenen blev godkendt.

2. Retningslinjer for honorarer – fastlæggelse af niveau.

Provstiudvalget har fastsat følgende satser for 2017.

Formand: kr. 1.200 - pr. rådsmedlem årlig – dog mindst kr. 8.000,-

Kontaktperson folkevalgt: kr. 1.200,- pr. rådsmedlem årlig – dog mindst kr. 8.000,-

Kirkeværge: kr. 600,- pr. rådsmedlem årlig – dog mindst kr. 4.000,-

Kasserer folkevalgt: Honorar mellem kr. 1.000,- og kr. 7.500 afhængig af ligning

- sidste år blev der bevilget et telefontillæg på kr. 800,- pr. halvår til de 4 nævnte.

Der kan ydes et skattefrit vederlag på kr. 3.750,- pr. år – til særlig indsats.

Indstilling: til drøftelse

Beslutning: Honorarsatserne er vedtaget. MR besluttede at det skattefrie vederlag på 3750 kr tildeles Richard Pedersen for særlig indsats ifm. udarbejdelse af planer for ombygning af sognegården.



3. Skovkirkegården – fortsat.

Vi har modtaget svar fra landskabsarkitekt Birgitte Henningsen, hvoraf det fremgår, at der ikke vil blive iværksat geotekniske jordbundsundersøgelser fra vores leverandørs side.

Jørgen har undersøgt det juridiske i sagen.

Indstilling: til drøftelse

Beslutning: Jørgen har kontaktet Landsforeningen og talt med jurist Hanne Damgaard. Landsforeningen har ikke den nødvendige ekspertise til at kunne hjælpe os. De anbefalede at tage kontakt til Stiftets kirkegårdskonsulent Anne Marie Møller. Hun vil prøve at finde frem til en person som har et indgående kendskab til såvel jordbundsforhold som træer. Pga. travlhed vil hun først vende tilbage i begyndelsen af juli måned.

4. Byggeri og reovering.

Jørgen, Henrik og Carl V. har den 9. juni 2017 været til møde med Provstiudvalget for at drøfte vores ansøgning. Modtagelsen i forhold til tilbygningen var positiv, - men vi har nye udfordringer vedrørende reovering af administrationsbygningen.

Indstilling: til drøftelse

Beslutning: Arkitekt Mogens Svenning laver en overordnet vurdering af administrationsbygningen, inkl. loftetage. Desuden laver han et forslag til minimale ændringer i stueetagen. Forslagene ligger klar til vores næste møde i august.

5. Budget fra organisten.

Sanne fremlægger revideret budget – bilag følger.

Indstilling: - til drøftelse



Beslutning: Det fremlagte budget fra juni 2017 er vedtaget. Musikudvalget ser nærmere på markedsføring af musikarrangementerne. Kirketjenerne laver optælling af deltagere ved alle arrangementer i kirkerne.

6. Udflugten den 26. august – nedsættelse af et arrangementsudvalg.

Indstilling: - til drøftelse

Beslutning: Morten, Marianna og Ingelise er valgt til at arrangere turen. Forslag til turen skal være klar til MR-mødet 15. august.

7. Mødedatoer i august.

Menighedsrådsmøde tirsdag den 15. august kl. 19.30 og møde vedrørende valg til provstiudvalg den 16. august – klokkeslæt og sted?

Indstilling: til drøftelse

Beslutning: Menighedsrådsmødet der er planlagt til 16. august, flyttes til den 15. august kl. 19.30, pga. valg til provstiudvalg.

8. Siden sidst – korte meddelelser fra menighedsrådets medlemmer.

9. evt.

Fremover udsendes referater fra alle udvalgsmøder til menighedsråd og medarbejdere.